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SRRS/Södra 
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 Mötesdatum 

2022-08-09 
År/Mötesnr 

2022/5 

Närvarande 

Jörgen Simonsson (ordförande), Katarina Grege (sekreterare), Håkan Carlsson (kassör). 

Anmält förhinder 

Anna Engfelt (ledamot), Filip Ingebrigtsen (suppleant), Emmy Persson (suppleant) 

 

 

Justeras mötesordförande 

 

 
Jörgen Simonsson 

Justeras protokolljusterare 

 

 
Håkan Carlsson 

Protokollförare 

 

 
Katarina Grege 
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PROTOKOLL 

 

§44. Mötets öppnande 

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

44.1. Val av protokollförare  

Katarina Grege utsågs till protokollförare vid dagens möte. 

44.2. Val av protokolljusterare 

Håkan Carlsson utsågs att justera protokollet från dagens möte. 

44.3. Godkännande av dagordning 

§45. Föregående mötesprotokoll 

Inget att rapportera. 

§46. Rapport AU 

46.1. Viltspårsvinnaren i Södra var från annat distrikt. Central tycker att vi skall följa de givna reglerna, så 

att vinnaren får inte representera Södra i KM. 

 

46.2.          Södra beställde blommor till Gisela Lindbergs begravning. 

 

§47. Bordlagda ärenden 

 Inga bordlagda ärenden sedan föregående möte. 

§48. Inkomna ärenden 

48.1. Extra insatt årsmöte är planerat till 25/9 där valberedning skall fastställas. Jörgen ska prata med 

Jessica om vad vi mer måste ta upp på mötet. 

§49. Ekonomiärenden 

49.1. Dags dato ca 113 000 kr efter att vi betalt ut till banrace och Wisma. 

§50. Medlemsärenden 

50.1. Efterlysta protokoll – åtgärdat. 

 

50.2.          Sävsjö branch; Det var få deltagare med på promenaden. 
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§51. Aktiviteter 

51.1. 100-års dagen den 17 september: Jörgen skall prata med Jessica om vad central planerar att 

genomföra. Vi har tillgång till 100-års loggan. Styrelsen beslutade att beställa Buffar med 

jubileumsloggan samt även med vanlig logga .Anna gör beställningarna snarast. 

 

51.2.         Utställning Röstånga 2022: 100 st hundar är anmälda, varav 89 st i vanliga klasser och 11 st i 

                  mönstringsklass mm. Håkan skickar en förfrågan till domaren om hon kan tänka sig att döma fler än 

                  80 st hundar på en dag. Om hon går med på det kommer vi att söka dispens hos SKK. 

          

                 Jessica har tagit ner full uppsättning rosetter från Karlstad, så dom finns nu hos Krister och har även 

                 beställt saker från Agria. 

 

                 Bamses bollar vill gärna ha ett stånd på utställningen där dom kan sälja RR saker. Katarina tar kontakt  

                 med Christina som har haft kontakt med dem och återkommer. 

     

                 En inventering av vad som finns på vagnarna hos Krister kommer att göras snarast. 

 

         Kritiklappar skall beställas. 

 

51.3.         Viltspårsmästerskap DM/kval KM 

Central har beslutat att man måste vara medlem i lokalklubben för att kunna representera den i 

Klubbmästerskapet 

 

51.4.         Aktivitet i Sävsjö. 

                Petra har anordnat en promenad. 

 

51.5.        Aktivitet på Öland. 

               Det kommer att anordnas en promenad i september. 

 

51.6.       Katarina kommer att kolla upp med Cimbria om vi hinner med ett banrace i höst. 

 

§52. Övriga ärenden 

52.1. Rapport från samverkansmötet 14/6. 

 

Föregående möte/Svar på frågor från föregående möte 

• Avseende om vi är bundna att köpa rosetter från UK, då vi har avtal med dem. Nej, det finns inget sådant 

krav. Vi är fria att beställa rosetter var vi vill – så länge som utseendet är någorlunda detsamma. 

• Hur går det med webbutbildningen som Jessica ska hålla? Det finns förslag på tider.  

 (JS not. Utbildning hölls 28/6)  
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 (JS not2. Instruktion för att förminska bilder utskickad 30/6) 

• Hur är det med riktlinjer för Facebook(och sociala medier)? Finns publicerade i dropboxen. 

 

Genomförd verksamhet i lokalavdelningarna 

Östra 

Rasspecialen den 11:e juni gick bra. Feedback från deltagare att det var väl genomfört. Domaren (Monika 

Tusanova) var mycket nöjd med plats och arrangemang samt kvalitet på hundarna. 

Lite trassel med rosetter då det saknades en del i gömmorna. OBS! Östra har beställt en uppsättning rosetter till alla 

lokalavdelningar. 

Reflektion – tänk på att prata med utländska domare om att alla hundar ska ha kritik. TIPS är att skriva in detta i det 

avtal man skriver med domaren. Anders visade exempel på brev som de använt. 

En sak som fungerade mycket smidigt på utställningen var de QR-koder till Swish som skapats för att underlätta 

anmälning till specialklasserna.  

 

I maj höll man kurs i viltspår tillsammans med Viltspårarna. 

 

Det har även promenad i östra. 

Norra 

DM och kvaltävling i viltspår genomförd. Norra har också beslutat att stötta vinnaren med resekostnader till 

Klubbmästerskapet. 

Västra 

DM och kvaltävling i viltspår genomförd. Dåligt med anmälningar. Endast tre deltagare. 

 

8:e maj hade man promenader på två olika platser. 

Södra 

Anordnat banrace. 21deltagande hundar! 

 

Kommande verksamhet i lokalavdelningarna 

Östra – Viltspår DM/kval 2:a juli (20 anmälda) 

Södra – Viltspår DM/kval 18:e juni (8 anmälda) 

Norra – Rasspecialen i Alfta 10:e juli 

Västra planerar att hålla Ridgebackrace. 

Västra har också BISSen 6-7/8 

 

100-årsjubileum 

Datum bestämdes till den 17: september 

Vi pratade lite om give aways – Central tar upp detta på sitt möte den 20/6. 

Östra tryckte upp Isskrapor som delades ut på Rasspecialen. 

Norra föreslog föreläsningar med anledning av 100-årsfirandet. 

Det kom också upp ett förslag om att RR borde vara med i Hundsport med raspresentation. 
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Varje lokalavdelning anordnar sina egna aktiviteter – men det var också på förslag att försöka ordna på flera platser 

inom lokalavdelningen så att fler medlemmar kan delta i 100-årsfirandet. 

 

Extra årsmöten för att välja valberedning 

Östra 

Håller på att leta deltagare till valberedningen. 

Norra 

Lågt föreningsintresse, kanske lägga lokalavdelningen vilande och istället ha en aktivitetsgrupp. 

Södra 

Södra har hittat tre deltagare till valberedningen. Bokar in extra årsmöte efter sommaren. 

 

Övrigt 

• Kritiklappar till utställning fås inte längre från vår sponsor Vafo. De ska beställas från SKK via 

           Jessica. 

• Ringband däremot får vi från Vafo. 

• Vem hanterar utställningskatalogen? Vi får den(digitalt) av Jessica så fort anmälningstiden har gått 

           ut. Katalogen har plats för sponsorer. Lokalavdelningen skriver själv ut. 

• Det uppstod lite diskussion om var gränserna går för sponsring av olika leverantörer. Vi har ju Vafo 

           som huvudsponsor, men kan vi även ta in ”konkurrenter” som sponsorer till våra arrangemang? 

           – Anders kollar upp detta och återkommer. 

Från styrelsemöte i central: 

• Dela gärna info från samverkansmötet i lokalstyrelsen 

• Skicka alltid protokoll från lokalstyrelsens möten till central. 

• CUA utbildning i SKK i oktober. Det är bra om varje lokalavdelning har en CUA. 

• Datum för nytt möte är tisdagen den 23:e augusti 19.30 

 

§53. Nästa styrelsemöte 

Styrelsen beslutade att hålla nästa arbetsmöte den 20 september klockan 19.00 i Digitalt. 

§54. Mötets avslutande 

Ordföranden tackade alla närvarande och avslutade mötet. 


